
Heerde, 1 november 2017

Geachte mevrouw van Veldhoven,

Als een van de betrokken burgers ben ik het spoor enigszins bijster met betrekking tot de 
activiteiten rond de toekomstige luchthaven Lelystad.
De beschikbare informatie is verwarrend en, indien ik de media mag geloven, in vele gevallen niet 
correct. Geen wonder dat de burgers die het betreft zich zorgen maken over geluidsbelasting (vol 
vermogen gedurende vlucht op lage hoogte, plus veel hoger brandstof gebruik), milieu impact 
(CO2, fijnstof en brandstof), gezondheid (gevolg van het voorgaande) en veiligheid (vlucht op lage 
hoogte geeft veel minder reactietijd bij problemen). 
Hierdoor is de situatie ontstaan dat men de overheid als onbetrouwbaar beschouwd.

Om uit deze impasse te komen heb ik het volgende voorstel:

Stel de opening in 2019 uit en richt het Nederlands hogere luchtruim zo snel mogelijk opnieuw in.
Tijdens deze uitwerking van de herinrichting zou voor vakantievluchten die nu nog van Schiphol 
opereren een tijdelijke verhuizing kunnen plaatsvinden naar bijvoorbeeld de luchthavens van 
Rotterdam, Eindhoven, Maastricht of Groningen (of een combinatie van deze).
De ruimte die op Schiphol ontstaat kan dan opgevuld worden met andere vluchten.
Dit geeft ruimte en tijd om de opening goed voor te bereiden en tevens de mogelijkheid het 
vertrouwen in de overheid van de betrokken burgers wat op te krikken.

Er zijn weinig burgers tegen het opzetten van een nieuwe luchthaven in Lelystad, echter de huidige 
planning van de uitzonderlijk lage in en uitvliegroutes helpen het proces om de exploitatie van het 
nieuwe vliegveld te accepteren in het geheel niet.

Hoogachtend,
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